
Hej alle medlemmer i Socialudvalget 
 
Jeg har fulgt debatten vedrørende narkokriminalitet gennem mange år, og må som I , også 
konstatere at intet har hjulpet i forhold til at fjerne narkokriminaliteten og reducere antallet 
af misbrugere. 
 
 
Nedenstående forslag vil frigive adskillige milliarder hvert år, og kan iværksættes inden for 
en forholdsvis kort periode. 
 
Staten kan undgå at fjerne Stor bededag, og der vil være penge til hjælpepakker, og andre 
gøremål. 
 
 
Hvis staten producerer al narko og cannabis, udlever det gratis, (eller mod en passende 
betaling) til narkomanerne og hashmisbrugere, mod at de (eventuelt?) går i behandling, ville 
al narkorelateret kriminalitet forsvinde helt. 
 
MASSIV forebyggelse på alle relevante områder overfor unge eller andre potentielle 
misbrugere, er en selvfølgelighed. 
 
 
Fordele: 
 
Politiet ville blive aflastet betydeligt, og vil få mere tid til andre opgaver. 
Fængslerne vil blive aflastet betydeligt, og der vil ikke være behov for at bygge nye fængsler. 
Sundhedsvæsenet vil på sigt blive aflastet, hvilket kan være med til at nedbringe 
ventelisterne, og reducere manglen på personale. 
På sigt vil der kun være den hårde kerne af narkomaner tilbage. 
Salg af narko til andre lande som ønsker at efterligne den Danske model. 
 
 
Fremgangsmåde: 
 
Landbrug og gartnerier står for produktionen af narkoen og cannabis under kontrollerede 
forhold. 
Medicinalindustrien eller tilsvarende virksomheder fremstiller og producerer relevante 
produkter. 
Egen læge ordinerer og henviser til behandling/afvending efter behov. 
Apoteker udleverer på recept. 
 
 
Jeg håber I vil gennem drøfte og  beregne gevinsten af dette forslag, for der efter at 
fremlægge det i folketingssalen til afstemning. 
 
 
Med venlig hilsen 
Per Møller 
Asebovej 7 
4200 Slagelse 
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